
 
Zápis č. 4. ze zasedání zastupitelstva obce Hrabová, konaného dne 23.2.2011 v 18.00 hod. 
v klubovně sokolovny v Hrabové. 
 
Přítomni: dle presenční listiny 
Omluven: Ing. M. Petrželková,  M. Vysoudil 
Občané :  2 
 
 

Program zasedání zastupitelstva: 

1. Zahájení, schválení programu, zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
2. Kontrola usnesení 
3. Odsouhlasení převodu pozemku z Pozemkového fondu 
4. Směna pozemku s p. Vítem Hrochem 
5. Pořízení nového územního plánu 
6. Odsouhlasení výzvy možným provozovatelům prodejního stánku na hřišti  
7. Odsouhlasení dodavatele rekultivačních prací na skládce 
8. Umístění e-kiosku 
9. Různé  

 

 

Ad.1. Starosta přivítal občany a  zastupitele a seznámil je s programem, do kterého navrhl 
přidat k bodu č. 1 slib zastupitele. Proti tomuto návrhu nebylo připomínek, starosta 
nechal o rozšířeném programu hlasovat.  Schváleno 8 hlasy Z 4/60 

 Starosta vyzval Ing. Pavla Hopjana ke složení slibu. Starosta slib přečetl a Ing. Hopjan 
podáním ruky a podpisem slib složil. 

 Jako zapisovatel byl navržen pan Pavlík  Schváleno 9 hlasy Z 4/61 

 Ověřovatelé zápisu pan Žák, pan Navrátlil  Schváleno 9 hlasy Z 4/62 

Ad.2. Kontrola usnesení – starosta přednesl usnesení z minulého zasedání – všechny body 
jsou plněny.      Bere na vědomí 

 
Ad.3. Převod pozemku z Pozemkového fondu na obec Hrabovou. Jedná se o pozemek p.č. 

1620 v k.ú. Hrabová u Dubicka., Který leží v nově navrženém zástavbovém území 
Pod Hojgrovými II. Starosta informoval o projednání tohoto převodu na Pozemkovém 
fondu v Olomouci. Jedním z dokladů, který musí být přiložen k žádosti je souhlas 
zastupitelstva obce s převodem. 
Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplatný převod pozemku p.č. 1620 v k.ú. Hrabová u 
Dubicka z vlastnictví České republiky do majetku obce Hrabová. 
       Schváleno 9 hlasy Z 4/63  

Ad.4. Směna pozemku s p. Vítem Hrochem – starosta informoval o jednání s panem Vítem 
Hrochem ml. majitelem pozemku p.č. 1621 v k.ú. Hrabová u Dubicka o rozloze 4.866 



m2, který leží v zástavbovém území Pod Hojgrovými II. Pan Hroch nechce tento 
pozemek prodat, ale je ochoten přistoupit na směnu tohoto pozemku za podmínky, že 
cena pozemku v zástavbovém území bude vypočtena z rozlohy a ceny za m2  ve výši 
50,- Kč/m2, což činí  243.300,- Kč. V této cenové relaci bude směněn pozemek ve 
vlastnictví obce, který bude ohodnocen dle bonity. Obec vlastní pozemek p.č. 302/3 o 
výměře 37.893 m2, který podle bonity splňuje tyto požadavky.  

 Zastupitelstvo schvaluje odkupní cenu za pozemek p.č. 1621 o výměře 4.866 m2 za 
cenu 50,- Kč/m2, to je celkem 243.300,- Kč. Schváleno 9 hlasy Z 4/64 

  
 Zastupitelstvo obce schvaluje záměr směnit pozemek p.č. 1621 v k.ú. Hrabová u 

Dubicka, který je  ve vlastnictví pana Víta Hrocha ml. za pozemek p.č. 302/3 v k.ú. 
Hrabová u Dubicka, který je ve vlastnictví obce Hrabová a schvaluje vypracování 
znaleckého posudku na tento pozemek.    Schváleno 9 hlasy Z 4/65 

 
Ad.5. Pořízení nového Územního plánu – starosta přiblížil změny stávajícího Územního 

plánu, který byl schválen v roce 2000 a změny, které byly schváleny v roce 2008 a 
2010. Protože platnost tohoto plánu se změnami končí v roce 2015, je nutné začít 
pracovat na novém Územním plánu.  

 Zastupitelstvo schvaluje pořízení nového Územního plánu obce Hrabová 
         Schváleno 9 hlasy Z 4/66 
  
 Zastupitelstvo obce ukládá starostovi připravit výběrové řízení na dodavatele nového 

Územního plánu.     Schváleno 9 hlasy Z 4/67 
 
Ad.6. Odsouhlasení výzvy možným provozovatelům prodejního stánku na hřišti – návrh 

výzvy přednesl místostarosta Ing. Moťka. Po přednesení výzvy byla otevřena diskuse 
k tomuto bodu a byla navržena změna, aby byla vynechána specifikace hygienických 
úprav a tyto úpravy byly přeformulovány tak, aby provoz odpovídal hygienickým 
předpisům. Tyto podmínky budou zaslány zájemcům o pronájem a vyvěšeny na 
internetových stránkách obce.  

 Zastupitelstvo schvaluje výzvu možným provozovatelům prodejního stánku na hřišti 
s zapracovanými připomínkami.   Schváleno 9 hlasy Z 4/68 

 
Ad.7. Odsouhlasení dodavatele rekultivačních prací na skládce – byly písemně osloveny tři 

firmy s žádostí o podání cenové nabídky do 23.2.2011. Oslovené firmy nabídly tyto 
ceny: 

 Schwab Vladimír   – 235.025,- Kč bez DPH 
 Ekozis spol. s r.o.   – 205.219,- Kč bez DPH 
 Čmakal Auto s.r.o. – 254.140,- Kč bez DPH 
 Zastupitelstvo schvaluje jako dodavatele rekultivačních prací  firmu Ekozis spol.  r.o., 

která navrhla nejnižší cenu.     Schváleno 9 hlasy Z 4/69 
 
Ad.8. Umístění e-kiosku – starosta zaslal zastupitelům fotodokumentaci e-kiosku a návrh 

jeho umístění za obchod. Z diskuse vyplynul protinávrh umístit tento kiosek ke 
garážím.  
Starosta nechal hlasovat o protinávrhu.  Pro 4 hlasy 
        Proti 4 hlasy 
        Zdržel se 1 hlas 
         Neschváleno  Z 4/70 
 



Starosta nechal hlasovat o prvním návrhu – e-kiosek za obchodem. 
        Pro 4 hlasy 
        Proti 4 hlasy 
        Zdržel se 1 hlas 
         Neschváleno  Z 4/71 
Po dohodovacím řízení dal starosta hlasovat o návrhu umístění u garáží 
        Schváleno 8 hlasy 
        Proti 1 hlas  Z 4/72 

 
Ad.9. Různé: 

 Starosta informoval o dotaci na ozelenění. Žádost byla podána v době, kdy se 
předpokládalo, že na střed obce získáme dotaci z ROP. K tomu však nedošlo a projekt 
ozelenění je nutno přepracovat. Následně se musí tento projekt odsouhlasit znovu na 
SFŽP a po jeho odsouhlasení musí být vypsáno výběrové řízení. Z tohoto důvodu 
nebude pravděpodobně možné zrealizovat tento projekt do konce letošního roku a 
bude přesunut na jaro roku 2012.   Bere na vědomí 

 Starosta informoval o oslovení majitelů o odkup pozemků pod plánovaným 
chodníkem na hřbitov, zatím se ozval jeden majitel 

 Starosta informoval o kolaudaci AT stanice  
 Starosta informoval, že se připravuje kolaudace zastřešení garáží 
 Starosta informoval o zahájení prací na doplnění kroniky 
 Starosta informoval o přípravě sportovně společenské akce Den plný her, který se 

bude konat 4.6.2011  
 Starosta informoval o nátěrech dveří v sokolovně 
 Pan Houserek vznesl dotaz na vytlučenou díru v komunikaci – je to záležitost SSOK 
 Pan Navrátil se dotazoval, zda je povolené parkování zemědělských strojů Dubické 

zemědělské a.s. v obci – starosta sdělil, že tuto situaci projedná. 
 
 
 
Zapsal: Jan Pavlík 
 
Ověřil: Stanislav Žák 
 
 Miroslav Navrátil 

 
 

 
  


